



Nordvestlandet  
Elghundklubb

# Møteprotokoll

Styremøte

**Møtested:** Teams  
**Dato:** 13.06.2024  
**Tid:** 20:00 – 22:00

## Medlemmer som møtte:

---

Svenn Magnus Runde	Leder
Kjell Inge Søvik	Nestleder
Wenche Engstad Johansen	Styremedlem
Edith Øyen Risvik	Styremedlem
Line Nordvik	Styremedlem
Ronny Hansen	1. varamedlem
Jan Olav Gussiås	2. varamedlem

## Medlemmer som ikke møtte:

---

## Andre inviterte

---

## Sekretær:

---

Line Nordvik

**SAKLISTE:**

<b>Saksnr.</b>	<b>Sakstittel</b>	
<b>10.24</b>	<b>Økonomistatus</b>	
<b>11.24</b>	<b>Status - Uttak ungdoms-NM</b>	
<b>12.24</b>	<b>Uttakskrav til NM bandhund 2025</b> (Må bestemmes og formidles til medlemmer før 1.juli 2024)	
<b>13.24</b>	<b>Henger – og vinterlagring</b>	
<b>14.24</b>	<b>Det er krav om scanning av hunder ved blodsporprøve.</b> Bør vi kjøpe scannere til alle dommere?	
<b>15.24</b>	<b>Merch:</b> Kjøp av T-skjorter for salg og gensere til klubbens representanter.	
<b>16.24</b>	<b>Vi har bare noen få NEKF bøker igjen.</b> Bør vi kjøpe flere? Kan hentes gratis på Toftemo utstillingen.	
<b>17.24</b>	<b>Status utstilling 2025</b>	
<b>18.24</b>	<b>Ettersøk VG2</b> Det kan være aktuelt å arrangere ettersøk VG2 kurs i regi av klubben. Hvordan stiller vi oss til kjøp av nødvendig utstyr	
<b>19.24</b>	<b>Gjennomgang av historisk aktivitet:</b> * RS 2024 * Teorikurs ettersøksdommere * Samla blodsporprøve * Grunnkurs ettersøk * Bandhundkurs	
<b>20.24</b>	<b>Gjennomgang av kommende aktiviteter:</b> * Bandhundkurs * Øksendalstreffet 2024	

Saks.nr.	Sakstittel	
10.24	<p><b>Økonomistatus</b></p> <p>Svenn Magnus orienterte:</p> <p>Ettersøkskurs</p> <p>Bandhundkurs</p> <p>Blodsporprøver</p> <p>Medlemslista: 129 medlemmer</p>	
11.24	<p><b>Status uttak ungdoms-NM</b></p> <p>Kjell Inge orienterte:</p> <p>to har meldt sin interesse.</p> <p><b>Styrevedtak:</b></p> <p>Ådne Næss Aune får stille som representant for NVEHK.</p> <p>Må sende med dommer i tillegg. Klubben betaler for denne.</p>	
12.24	<p><b>Uttaksskrav til NM bandhund 2025</b></p> <p>Bandhund og løshund arrangeres annethvert år.</p> <p><b>Styrevedtak:</b></p> <p>Historiske resultat legges til grunn for uttak.</p>	
13.24	<p><b>Henger</b></p> <p>Faktura for lagring av henger på 4000,- inneværende år. Hva gjør vi til neste år?</p> <p>Kjell Inge vil lagre den innendørs og gratis neste vinter.</p>	
14.24	<p><b>Scanning av hund ved blodsporprøve</b></p> <p>Krav om scanning.</p> <p><b>Styrevedtak:</b></p> <p>Klubben kjøper inn 10 stk. og deles ut til dommere som mangler og dømmer for prøver for klubben.</p>	
15.24	<p><b>Merch:</b></p> <p>Kjøp av t-skjorter og genser til klubbenes representanter og for salg.</p> <p><b>Styrevedtak:</b></p> <p>Det kjøpes inn t-skjorter for salg med vanlig logo.</p> <p>Jakke med glidelås fra Devold til styret og prøvedommerne (585 + mva).</p> <p>Prøveledere får jakken gratis</p> <p>Mål om å få klærne ferdig før Øksendalstreffet.</p>	
16.24	<p><b>NEKF-bøker</b></p> <p>Vi har 10 bøker igjen. Vi gjennomfører Øksendalstreffet først og ser om vi får solgt noen der. Ved nesten tomt lager kjøper vi inn flere bøker.</p>	
17.24	<p><b>Utstillinger</b></p> <p><b>Hundeutstilling i 2025, med svarhundtreff i 2026 ?</b></p>	

	<p>Edith orienterte: har vært i kontakt med Skaret og ridehallen som aktuelt sted for utstilling.</p> <p>Svenn Magnus orienterte om svarhundtreffet på Voss i 2018. Vi må være godt organiserte, da det krever mye arbeid før og etter selve arrangementet.</p> <p>Styret diskuterte om vi skal søke om offisielt svarhundtreff allerede i 2025, men vurderte det slik at vi ønsker å arrangere vår første utstilling før vi påtar oss et så stort arrangement.</p> <p><b>Styrevedtak:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Utstilling på Skaret arrangeres i mai 2025. Vi går bort fra å leie ridehallen på Skaret, og satser på en utstilling ute.</li> <li>- Vi søker NEKF om å få arrangere offisielt svarhundtreff i mai 2026</li> </ul>	
<b>18.24</b>	<p><b>Ettersøk VG2</b></p> <p>Klubbens medlemmer ønsker at vi arrangerer VG2 kurs. Gaute har sjekket opp, og han kan holde dette kurset for oss.</p> <p><b>Styrevedtak:</b></p> <p>Mål om å avholde et kurs i mars/april 2025. Vi sjekker opp om vi kan få leie utstyr fra Jeger og Fisk før vi evt. kjøper inn selv.</p>	
<b>19.24</b>	<p><b>Gjennomgang historisk aktivitet:</b></p> <p><u>RS 2024:</u> Kjell Inge og Svenn Runde representerte klubben.</p> <p><u>Teorikurs for ettersøksdommere:</u> 10 dommere er under utdanning. Det trengs flere dommere, så dette er fortsatt et viktig fokusområdet.</p> <p><u>Samla blodsporprøve:</u> det gikk veldig godt med 52 ekvipasjer over 2 dager. Var 7 elever som deltok, så ble mye et stort puslespill.</p> <p><u>Grunnkurs ettersøk:</u> gjennomført med 11 deltagere.</p> <p><u>Bandhundkurs:</u> alt klart. Bjørn Martiniussen holder kurset for klubben.</p>	
<b>20.24</b>	<p><b>Gjennomgang kommende aktivitet:</b></p> <p><u>Bandhundkurs:</u></p> <p><u>Øksendalstreffet 2024:</u></p> <p>De fleste dommere er plassert.</p> <p>Loddsalg: Vi kjører loddsalg også i år. Edith organiserer.</p> <p>Det har vært lett å finne dommere i år.</p>	